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خبار شهرستان ا

عصرآزادی/ س�رویس شهری: یکصد و سی و 
هفتمین جلسه رسمی شورای ششم شهر تبریز 
در آخرین روز اردیبهش�ت ماه ۱۴۰۲ به ریاست 
رس�ول برگی و با حضور اعضای شورا و شهردار 
تبریز به صورت علنی در عمارت تاریخی ساعت 

برگزار گردید.
در این جلس��ه لایحه مشارکت شهرداری در پروژه 
حسینیه اعظم الغدیر موسسه قرآنی نور به مبلغ ۱۰۰ 
میلیارد ریال مورد بررسی قرار گرفت و با رای اکثریت 

اعضای شورا به تصویب رسید.
دس��تور جلس��ه اول به اظهارات مدیرکل سازمان 
انتقال خون آذربایجان ش��رقی اختصاص داش��ت تا 
عمده مش��کلات این مجموعه به سمع و نظر اعضای 
پارلمان ش��هری تبریز برس��د که مهدی رسولی طی 
س��خنانی، رس��الت اصلی انتقال خون را تامین خون 

سالم و کافی برای بیماران نیازمند دانست.
وی با اش��اره به اینکه در طول س��ال ۱۴۰۱ از ۹۳ 
هزار نفر خونگیری شده است که نسبت به سال قبل 
از آن افزایش ۷ درصدی داش��ته اس��ت افزود: طبق 
اطلاعات س��ازمان بهداشت جهانی، از هر سه نفر یک 
نفر نیازمند به خون می باشد که تنها راه تامین خون 

افراد نیازمند، اهدای خون افراد می باشد.
رسولی با ذکر این نکته که در کلانشهر تبریز فقط 
دو مرکز خونگیری وجود دارد اضافه کرد: در صورتی 
که در تهران ۱۲ مرکز و در مشهد ۷ مرکز خونگیری 

وجود دارد.
وی راه ان��دازی مرکز خونگیری در ش��رق تبریز را 
ض��روری دانس��ت و تاکید ک��رد: مراجع��ه کنندگان 
ب��ه ما نی��از ندارند بلکه ما به آنه��ا نیازمندیم و لذا از 
اعضای شورا درخواس��ت داریم در صورت امکان، در 
محله های  پرجمعیت ساختمانی اهدا کنند تا مرکز 

خونگیری جدیدی را راه اندازی نماییم.
گ��زارش حسابرس��ی س��ال های ۱۳۹۸ و ۱۳۹۹ 
سازمان کش��تارگاه صنعتی شهرداری کلانشهر تبریز 
دستور جلسه دوم جلسه این هفته شورای ششم شهر 
تبریز بود که ش��فاعتی، حسابرسی سازمان کشتارگاه 

به تشریح جزئیات آن پرداخت.
وی افزود: سرفصل دارایی های ثابت مشهود شامل 
به��ای زمین، س��اختمان و تاسیس��ات م��کان قبلی 
سازمان به مبلغ ۷/۲ میلیارد ریال می باشد که تعیین 

وضعیت نشده است.
ش��فاعتی اضافه ک��رد: اطلاع��ات لازم در خصوص 
مالکی��ت، صورت ری��ز و ارزش اموال منق��ول و غیر 
منق��ول در تصرف س��ازمان در محل فعل��ی به این 

موسسه ارائه نگردیده است. 

وی ادامه داد: به دلیل عدم دسترس��ی به اس��ناد و 
مدارک و اطلاعات لازم، آثار مالی احتمالی ناش��ی از 
موارد فوق ب��ر صورت های مالی برای این موسس��ه 

مشخص نمی باشد.
ش��فاعتی تاکید کرد: بر اس��اس اساسنامه سازمان 
عواید کشتار و خدمات ارائه شده و اموال و تاسیسات 
موجود هر آنچه از اموال غیر منقول و منقول در آینده 
ب��ه مالکیت و تصرف در آید قابل انتقال به  س��رمایه 
س��ازمان بوده و پس از انحلال متعلق به ش��هرداری 

می باشد.
وی ب��ا ذکر این نکته که صرف��اً ۳۰۸ میلیون ریال 
در س��نوات قبل به حساب سرمایه منظور شده است 
اظهار کرد: علیرغم سود ابرازی در سنوات ۱۳۹۶ الی 
۱۳۹۸ و س��ال مورد گزارش، هی��چ گونه ذخیره ای 
از بابت مالیات عملکرد س��نوات مزبور و س��ال مورد 
گزارش در حس��اب ها منظور نشده است، این دستور 
جلسه با رای اکثریت اعضای شورا به تصویب رسید.

دس��تور جلس��ه س��وم به گزارش رئیس  دانشکده 
ش��یمی دانش��گاه تبریز و طراح و س��ازنده دس��تگاه 
تصفیه هوا موس��وم به درخت مصنوعی بود که یکی 
از نعمت های محلول پاشی پاکیزگی هوا بوده و ذاکر 
حمی��دی گفت: ما از این راه ب��رای درخت مصنوعی 

ایده گرفتیم.
وی افزود: جمعیت ش��هری در تبریز به طور مرتب 
در ح��ال افزایش اس��ت لذا این موضوع به ش��دت بر 
تراکم س��کونتگاه ها، کیفیت زندگی، افزایش ش��مار 
وسایل نقلیه در خیابان ها، آلودگی و افزایش گازهای 

گلخانه ای مضر تاثیر می گذارد.
حمی��دی اضاف��ه ک��رد: درخت��ان و مناطق س��بز 
نش��ان دهنده  تصفیه  هوای طبیعی در مناطق شهری 
است اما گاهی کمبود فضای آزاد برای کاشت درخت 
وجود دارد و ای��ن محدودیت با توجه به آب و هوای 

کلانشهر تبریز اجتناب ناپذیر است!
وی تاکی��د کرد: ب��ا توجه به برخ��ورداری مناطق 
مختلف ش��هرداری کلانشهر تبریز از سیستم محلول  
س��ازی استفاده از درخت هوشمند شهری با سیستم 

محلول بسیار مقرون به صرفه خواهد بود.
حمی��دی اظه��ار ک��رد: سیس��تم نوی��ن مجهز به 
حس��گرها و تنظی��م اتوماتی��ک ، طراحی بر اس��اس 
کاربری آس��ان بر اساس محلول های ساخته شده در 
محلول سازمان های موجود، عدم نیاز به واردات فیلتر، 
هزینه  کمتر طراحی و ساخت، امکان صادرات دستگاه 
تولیدی، بومی سازی فناوری های مدرن جهت تصفیه  

هوا از جمله مزایای درخت مصنوعی هستند.
دس��تور جلسه چهارم جلس��ه این هفته به بررسی 
طرح اعضای ش��ورای شش��م کلانش��هر تبریز مبنی 
بر الزام ش��هرداری ب��ه تهیه و تدوی��ن لایحه برنامه 
راهبردی - عملیاتی ش��هرداری تبریز مابین سالهای 
۱۴۰۷ - ۱۴۰۳ و گزارش پایش کلی برنامه راهبردی 
- عملیات��ی س��الهای ۱۴۰۲ - ۱۳۹۸ ش��هرداری با 
قید یک فوریت اختصاص داش��ت که با رای اکثریت 

اعضای شورا مورد تصویب قرار گرفت.
دستور جلسه پنجم نیز مربوط به لایحه شهرداری 
تبریز مبنی بر تجویز عقد قرارداد با موضوع مطالعات، 

طراحی و نظارت کارگاهی برای احداث ۱۵۰۰ واحد 
مس��کونی در مجموعه ۱۰ هکتاری شهرک جوانان با 
ش��رکت نم��ودار بود که با قید ی��ک فوریت و پس از 

بررسی، به تصویب اعضای شورای شهر رسید.
دستور جلسه ششم این جلسه به لایحه  شهرداری 
مبنی بر واگذاری حق انتفاع زمینی به مس��احت ۱۷ 
هزار مترمربع به دانش��گاه علوم پزشکی تبریز جهت 
احداث مرکز ارائه خدمات تکمیلی به بیماران سرطانی 
تبری��ز با طی مراحل قانونی تثبیت کاربری درمانی و 
بهداشتی ساختمان بیمارستان جامع سرطانی تبریز 
اختصاص داش��ت که ب��ا قید یک فوری��ت و پس از 

بررسی اعضای شورا مورد تصویب قرار گرفت.
دس��تور جلس��ه هفتم جلس��ه این هفته مربوط به 
مصوب��ه کمیس��یون فرهنگ��ی و اجتماعی ش��ورای 
کلانش��هر تبری��ز در خصوص طرح ایج��اد دبیرخانه 
توسعه دیپلماسی ش��هری بود که این دستور جلسه 

نیز مورد موافقت اکثریت اعضای شورا قرار گرفت.
دستور جلسه هشتم جلسه هم به نطق میان دستور 
احد صادقی عضو ش��ورای کلانش��هر تبریز اختصاص 
داشت که گفت: بودجه های سالانه ای را که در اختیار 
داری��م نمی دانیم چند درصد از برنامه  های ۵ س��اله 
اس��ت یا اگر این اتفاق بیفتد در سامانه ای بارگذاری 

نمی شود.
وی با اشاره به اینکه در کنار کُد ردیف های بودجه 
باید کُد ردیف های ۵ ساله داشته باشیم افزود: سامانه  
سیبنا که در ش��هر مشهد استفاده شده است سامانه  
برنامه ریزی، نظارت و اجراس��ت لذا اولین دس��تاورد 
سامانه  س��یبنا اتوماسیون پیشنهاد و تصویب بودجه، 
توزیع بودج��ه، فرآیندهای اج��رای بودجه، مدیریت 

تغییرات بودجه و شفاف سازی است.
صادقی اضافه کرد: در بخش تصویب بودجه مناطق 
یا سازمان های شهرداری بر اساس سند چشم  انداز و 
یا برنامه ها یا اهداف چندساله، پروژه های سال آینده  

خود را به واحدهای برنامه ریز ارائه می کند.
وی ادام��ه داد: در بخ��ش توزیع بودج��ه نیز پس 
از تصویب بودجه توس��ط ش��ورای شهر، بودجه های 
واحدهای اجرایی در سامانه توزیع می شود تا واحدها 
بتوانند نس��بت به اجرای بودجه اقدام کنند لذا یکی 
از دس��تاوردهای سامانه  سیبنا توزیع بودجه به همراه 

تعیین موقعیت مکانی است.
صادق��ی تاکید کرد: در بخ��ش فرآیندهای اجرایی 
بودجه نیز برای اجرای ه��ر پروژه یا هزینه ابتدا باید 
در سامانه  س��یبنا طی یک فرآیند مشخص در قالب 
فرم های درخواست کالا و خدمات تامین اعتبار انجام 

گیرد.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تبریز با اشاره به پیشرفت 
های چشمگیر علوم پزشکی مربوط به پیوند اعضا طی سال های 
اخیر در کش�ور و آذربایجان ش�رقی، اعلام کرد: هم اکنون تبریز 

قطب پیوند عضو کبد و قلب در منطقه شمال غرب ایران است.
دکتر جواد احمدیان روز یکشنبه در گفت وگو با خبرنگار ایرنا به مناسب 
روز اه��دای عضو، اهدای زندگی، اف��زود: در حال حاضر با وجود امکانات 
مناس��ب در مرکز درمانی و بیمارستان امام رضا )ع( تبریز اعمال جراحی 
مربوط به پیوند اعضا به خصوص در بخش قلب و کبد توس��ط پزشکان و 
کادر درمانی مجرب انجام و این خدمات علاوه بر مردم آذربایجان شرقی، 
ب��ه هموطنان در اس��تان های مجاور از جمله آذربایج��ان غربی، اردبیل، 

زنجان و کردستان ارایه می شود.
وی از روند افزایش��ی پیوند عضو در آذربایجان ش��رقی در ۲ سال اخیر 
خبر داد و با اش��اره به اینکه طی چند س��ال دوره همه گیری کرونا این 
موضوع تا حدودی متوقف شده بود، اظهار کرد: اما از حدود ۲ سال قبل 
و پس از فروکش کردن کرونا ش��اهد روند افزایش��ی در خصوص اعمال 

جراحی پیوند و نیز تعداد اهداکنندگان هستیم.
احمدی��ان ادامه داد: نقطه مهم و امی��دوار کننده در زمینه پیوند اعضا 
در آذربایجان ش��رقی مربوط به تعداد اهداکنندگان است که این موضوع 

زمانی اتفاق می افتد که طبق آمارهای ثبت شده تعداد مرگ های مغزی 
طی ۲ س��ال اخیر نیز روند ثابت داش��ته است. وی فرهنگ سازی توسط 
نهاده��ای تاثیرگذار رس��انه ای، مردمی و دینی و نی��ز باورها و اعتقادات 
مذهبی مردم را از عوامل بسیار مهم در افزایش تعداد اهداکنندگان عضو 
در آذربایجان شرقی عنوان کرد و یادآور شد: مراکز درمانی استان نیز به 
دلیل برخورداری از پزشکان مجرب و متخصص، استادان بنام و متبحر و 
نیز کادر درمانی اعم از بیهوشی و پرستاری از آمادگی کامل جهت انجام 
اعمال جراحی مربوطه برخوردارند و باید با هم افزایی و مساعدت جامعه 

رس��انه ای موضوع پیوند عضو را در کل جامعه تعمیم و گسترش دهیم. 
احمدیان توانمندی های علمی و پزشکی آذربایجان شرقی در حوزه پیوند 
قلب و کبد را در س��طح بالا و مطلوب توصی��ف و اضافه کرد: هم اکنون 
هیچ گونه مش��کلی در پیوند این ۲ عضو نداریم، اما در زمینه پیوند کلیه 
با وجود اینکه پیشرفت های بسیار قابل توجهی در استان داشته ایم، در 
پاره ای از موارد کمبودهایی وجود دارد که تلاش می ش��ود این نارسائی 
ها نیز رفع و تبریز در این بخش نیز به عنوان قطب در کش��ور و ش��مال 
غرب مطرح شود. به گفته وی یکی از مشکلات پیوند قلب در آذربایجان 
شرقی مربوط به بخش آی سی یو و مراقبت های پس از پیوند بیمار تحت 

درمان است که این موضوع نیز در حال پیگیری است.
  دکت�ر "جواد احمدی�ان" معاون درمان رییس دانش�گاه علوم 

پزشکی تبریز
احمدیان از تکمیل امکانات و تجهیزات بیمارستان امام رضا )ع( تبریز تا ۹۰ 
درصد برای پذیرش بیماران پیوندی خبر داد و گفت: در حال حاضر در این 
مرکز درمانی و در صورت لزوم اعضای پیوندی و بیماران نیازمند پیوند توسط 
تیم های متخصص و مجرب آموزش دیده از سایر شهرهای همجوار و استان 
های نزدیک به این مرک��ز درمانی انتقال می یابد تا اعمال جراحی مربوطه 

بدون معطلی و در فاصله زمانی اندک به انجام برسد.

تبریز قطب پیوند کبد و قلب در شمال غرب کشور

مدیرکل انتقال خون آذربایجان شرقی: تبریز از کمبود مراکز خونگیری رنج می برد!
گزارش "عصرآزادی" از آنچه در جلسه شماره ۱۳۷ شورای ششم شهر تبریز گذشت؛

یونس ژائله:

 افزایش حضور تیمی در بازارهای بین المللی ضروری است
 حفاری تونل غربی خط۲ قطارشهری تبریز 

از سرگرفته شد
ریی�س اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کش�اورزی تبریز 
گفت: بازار روس�یه برای فعالیت تج�ار و فعالان اقتصادی 

آذربایجان شرقی نامحدود و وسیع است.
ب��ه گزارش اتاق بازرگانی تبریز به نق��ل از اتاق بازرگانی تبریز، 
یونس ژائله در نخستین جلسه میز تجاری روسیه اظهار کرد: یکی 
از راه های گس��ترش حضور فعالان اقتصادی آذربایجان شرقی در 

این بازار، رفع اشکالات موجود در محصولات داخلی است.
وی با بیان اینکه در زمان کنونی چندین شرکت  فعال از استان 
در بازار روس��یه حض��ور دارند، اظهار کرد: پرهی��ز از فعالیت های 

انفرادی و افزایش حضور تیمی در بازارهای بین المللی ضروری است.
ریی��س اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کش��اورزی تبریز گفت: اعمال تحریم های بین المللی علیه روس��یه 
فرصت مناس��بی برای گس��ترش مبادلات تجاری با این کشور بوده و گس��ترش این مبادلات منوط به بهبود 

کیفیت محصولات از یک سو و کاهش قیمت نهایی محصولات از سوی دیگر است.
ریی��س اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کش��اورزی تبریز گفت: اعمال تحریم های بین المللی علیه روس��یه 
فرصت مناس��بی برای گس��ترش مبادلات تجاری با این کشور بوده و گس��ترش این مبادلات منوط به بهبود 

کیفیت محصولات از یک سو و کاهش قیمت نهایی محصولات از سوی دیگر است.
ژائله یکی از مهمترین چالش های موجود در راه مبادلات اقتصادی با روسیه را عدم آشنایی تجار با قوانین 
ای��ن کش��ور اعلام کرد و ادامه داد: بر این اس��اس اتاق بازرگانی تبریز تلاش می کن��د تا با برگزاری دوره های 
آموزش��ی در رابطه با افزایش مهارت در تجارت با روس��یه، صادرکنندگان و واردکنندگان استان را توانمندتر 

کند.
وی با بیان اینکه عدم تسلط به زبان روسی از دیگر مسائل مهم در زمینه تجارت با این کشور است، یادآور 

شد: اتاق بازرگانی تبریز برای برگزاری دوره های آموزش زبان برای فعالان تجاری در این کشور آماده است.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز با اشاره به اینکه هزینه حضور در روسیه برای تجارت 
هنگفت اس��ت، گفت: اگر تاجری به صورت انفرادی در این کش��ور اقدام به تاس��یس شعبه کند، با مشکلات 
عدیده ای مواجه خواهد ش��د به همین منظور اتاق تبریز در نظر دارد با تشکیل مقر و میز مشترک در روسیه 
و ایجاد فضای مناس��ب برای بازاریابی شرکت های آذربایجان ش��رقی، هزینه های جاری این واحدها را تا حد 

زیادی کاهش دهد.
ژائل��ه اف��زود: علاوه بر این، اتاق بازرگانی تبریز با اس��تقرار نماینده حقوقی در ای��ن میز و ارائه حمایت های 

حقوقی و نظرات کارشناسی شده و مشورتی، برای افزایش میزان تجارت با روسیه زمینه سازی می کند.
وی با تاکید بر افزایش روابط تجاری بین آذربایجان شرقی و روسیه اظهار کرد: تجار و فعالان اقتصادی استان 
نباید هدف خود را تنها بر روی صادرات کالا قرار دهند بلکه می توان با واردات محصولات روسی به کشور برای 

افزایش حجم تجاری و گسترش رابطه دوسویه کمک کرد.

مدیرعامل س�ازمان حمل و نقل ریلی ش�هرداری تبریز 
گف�ت: حفاری تون�ل غربی فاز اول خط۲ قطارش�هری به 
 TBM (طول هش�ت هزار و ۴۲۰ متر توسط دستگاه حفار

( از سرگرفته شد.
یعق��وب وحیدکیا، روز یکش��نبه در گفت و گو ب��ا ایرنا با بیان 
اینکه فاز اول این خط در حد فاصل ایس��تگاه قراملک تا میدان 
دانشسرا اجرا می ش��ود، افزود: دستگاه حفار تا ایستگاه۶ خط۲ 
)گجیل( در سال های گذشته پیش رفته بود که به علت تمرکز 
در اتم��ام خط یک، نیاز به بروز رس��انی دس��تگاه حفار و وجود 

نواقص و مشکلاتی در اجرای خط۲ قطارشهری عملیات حفاری متوقف شد که پس از تامین تجهیزات، رفع 
نواقص و به روزرسانی دستگاه، هم اکنون حفاری بقیه تونل تا میدان دانشسرا در حال انجام است.

وی با اشاره به اینکه خط۲ قطارشهری تبریز، طولانی ترین مسیر بین خطوط قطارشهری محسوب می شود، 
اظهار کرد: برای سرعت بخشی به عملیات حفاری در این مسیر، کار حفاری به صورت ۲ شیفته و شبانه روز 

انجام می شود.
مدیرعامل س��ازمان حمل و نقل ریلی ش��هرداری تبریز، اعتبار مورد نیاز برای اجرا و بهره برداری از فاز اول 
خط۲ قطارش��هری را حدود پنج هزار میلیارد تومان اعلام کرد و گفت: اکنون حفاری از ایس��تگاه ۶ به سمت 

ایستگاه هفت در جریان بوده و تلاش می شود تا پنج، ۶ ماه آینده حفاری تونل غربی تمام شود.
وحیدکیا، با بیان اینکه پس از اتمام حفاری تونل غربی، عملیات حفاری در تونل ش��رفی با س��رعت مناسب 
آغاز می شود، ادامه داد: با همکاری پیمانکار، قرارگاه خاتم الانبیا، مشاوران طرح و این سازمان تلاش می شود 

عملیات حفاری فاز اول خط ۲ قطارشهری تا پایان امسال یا خرداد ماه سال آینده به اتمام برسد.
وی یادآور ش��د: در هفته های آینده با ادامه فعالیت و س��رعت بخش��ی به عملیات حفاری تونل و احداث 
ایستگاه ها، در راستای سیاست های مدیریت شهری از تابلو روزشمار برای اطلاع مردم از زمان بهره برداری 
ایستگاه های این مسیر استفاده خواهد شد. مدیرعامل سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری تبریز با اشاره به 
بازدید و بررس��ی های مکرر و ش��بانه روزی از روند اجرای فاز اول خط ۲ قطارشهری و برنامه ریزی برای رفع 
مشکلات و موانع پیش رو، گفت: بازدیدهای میدانی و پایش های مستمر و شبانه روزی موجب شده تا بخش 
اعظمی از مشکلات پیچیده پیش روی خط ۲ قطارشهری حل شود. وحیدکیا، با بیان اینکه برای اجرا و بهره 
برداری از خط۲ قطارشهری تبریز نیاز به ۲۰ هزار میلیارد تومان است، افزود: مسافرپذیری این خط در مقایسه 

با خط یک قطارشهری بالا بوده و شرق و غرب تبریز را پوشش می دهد.
به گزارش ایرنا، عملیات حفاری تونل و اجرای خط ۲ قطارش��هری تبریز از س��ال ۱۳۹۰ آغاز ش��ده بود که 
در طول اجرا با مش��کلاتی مانند تملکات در پیرامون ایس��تگاه ها، تعطیلی چندین س��اله ایستگاه ها و قرارداد 
با پیمانکار مواجه ش��د و در چند ماه اخیر، این موارد با برنامه ریزی منظم مس��وولان ذیربط حل شده و روند 

اجرای آن سرعت گرفته است.

شهردار لاهیجان از آغاز عملیات کفسازی کوچه 
خسروی و محوطه بازار پردسر خبر داد

   عص�رآزادی / سرپرس�تی گیلان: رضا 
زنده دل ش�هردار لاهیج�ان در گفتگویی 
اف�زود: ب�ا برنامه ریزی ش�ورای اس�لامی 
شهر و ش�هرداری لاهیجان برای بهسازی 
و زیباس�ازی معابر قدیمی و در راس�تای 
اج�رای پ�روژه بازآفرینی ش�هری، کوچه 
خس�روی تا ابتدای کوچه ش�هدای یک و 

محوطه بازار پردسر کف سازی می شود.
وی افزود: پروژه کوچه خس��روی به مساحت 
۶۵۰ مت��ر مرب��ع ب��ا اعتب��ار هفت میلی��ارد و 
۹۹۹میلیون ری��ال از محل درآمدهای عمومی 

شهرداری لاهیجان با نظارت معاونت امور عمرانی اجرا می شود.
زنده دل اضافه کرد: عملیات فاز دوم کف س��ازی محوطه بازار دو پرد س��ر هم به مس��احت 
۶۵۰مترمرب��ع و با اعتب��ار هفت میلی��ارد و ۹۹۰ میلیون ریال از مح��ل درآمدهای عمومی 

شهرداری با نظارت معاونت عمران امور عمران اجرا می شود.
ش��هردار لاهیجان گفت: جای دارد از صبر و ش��کیبایی ش��هروندان تا زم��ان پایان پروژه 

قدردانی نماییم

در بازدید از مجتمع صنعتی اسفراین محقق شد: 

امضای تفاهم نامه همکاری میان مجتمع صنعتی 
اسفراین و فولاد مبارکه اصفهان 

   عص�رآزادی / سرپرس�تی اصفهان: تفاهم نامه همکاری های مش�ترک مجتمع 
صنعتی اسفراین با شرکت فولاد مبارکه اصفهان به منظور تأمین فولاد خام آلیاژی 

مورد نیاز سازندگان تجهیزات و قطعات یدکی فولاد مبارکه امضا شد. 
در حاش��یه بازدید دکتر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارک��ه اصفهان و مهندس صالحی نیا 
رئی��س هی��أت مدیره به همراه تیم مدیریتی این ش��رکت که در روز پنج ش��نبه مورخه ۲۸ 
اردیبهش��ت ماه جاری از مجتمع صنعتی اسفراین انجام ش��د، فصل جدیدی از همکاریهای 
این دو مجموعه بزرگ صنعتی آغاز ش��د که ماحصل آن تقویت صنعت فولاد کش��ور خواهد 
بود. مدیرعامل مجتمع صنعتی اسفراین با بیان اینکه این دو مجموعه صنعتی دو قطب فولاد 
کشور می باشند اظهار داشت: با انعقاد این تفاهم نامه، متریال مورد استفاده پیمانکاران فولاد 
مبارکه را به وزن تقریبی ۴ هزار تن تأمین خواهیم کرد و اخذ س��فارش قطعات اس��تراتژیک 
و خاص ش��رکت فولاد مبارکه را نیز بیش از گذشته در برنامه تولید خواهیم داشت. مهندس 
بیابانی افزود: با انعقاد این تفاهم نامه زمینه تبادل دانش و تکنولوژی، جلس��ات هم اندیشی، 
جلسات آموزشی مش��ترک، اتاق فکر مشترک بین دو شرکت فراهم خواهد شد. دکتر طیب 
نی��ا مدیرعامل فولاد مبارکه با بیان اینکه ش��رکت فولاد اس��فراین از تأمین کنندگان اصلی 
قطعات سنگین مجتمع فولاد مبارکه می باشد تصریح کرد: با توجه به اینکه ظرفیتهای بسیار 
ارزشمند و پرافتخاری در مجتمع صنعتی اسفراین ایجاد شده است، شرکت فولاد مبارکه نیاز 
خ��ود را ب��ه واردات قطعاتی که در این مجتمع صنعتی قابلیت تولید دارد کاهش خواهد داد. 
وی خاطرنشان کرد: سیاست ما حمایت از صنایع داخلی و شرکای تجاری است تا هم کشور 
و هم صنعت بهره مند ش��وند و در ش��رایط تحریم از همکاری با صنایع داخلی و اس��تفاده از 

ظرفیت های بومی استقبال خواهیم کرد.

ارتفاع موج در دریای عمان به حدود ۲ متر می رسد
رییس اداره پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوا سیستان و بلوچستان 
با اش�اره به صدور هشدار هواشناسی س�طح زرد جوی و دریایی گفت: ارتفاع موج 

دریا از فردا دوشنبه تا جمعه به ۲ متر می رسد.
علی ملاش��اهی روز یکش��نبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهارداش��ت: همچنین در این 
مدت بارش های رگباری و رعد و برق، وزش باد نس��بتاً ش��دید تا شدید در استان پیش بینی 

می شود.
وی ادام��ه داد: همچنی��ن در مناطق ش��مالی، مرکزی و ارتفاعات جنوب��ی رخداد رگبار و 
رعدوب��رق، تندبادهای ش��دید لحظ��ه ای و احتمال ب��ارش تگرگ به هم��راه برخورد صاعقه 

پیش بینی می شود.
رییس اداره پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوا سیستان و بلوچستان گفت: از 
چهارشنبه تا یکشنبه هفته آینده وزش باد نسبتا شدید تا شدید برای مناطق شمالی استان 

رخ خواهد داد.
وی توصیه کرد: در فعالیت های کوهنوردی احتیاط ش��ود و از اس��کان و تردد در حاش��یه 
مسیل ها و رودخانه های فصلی در زمان بارندگی خودداری و از محصولات کشاورزی محافظت 

شود.
ملاشاهی ادامه داد: افراد در زمان غبارآلود شدن هوا از ترددهای غیرضروری خودداری و از 

سازه های گلخانه ها محافظت کنند.
وی اظهارداش��ت: همچنین با توجه به مواج بودن دریای عمان از ش��نا و تفریحات دریایی 
خودداری و در ترددهای دریایی بویژه تردد با شناورهای سبک و قایق های صیادی و تفریحی 
احتیاط ش��ود و برای کاهش خس��ارات احتمالی تمهیدات لازم توسط تمامی فعالان دریایی 

در نظر گرفته شود.

 هفت هزار نفر در آذربایجان غربی منتظر
پیوند کلیه هستند

 مدیر واحد فراهم آوری اعضا و نس�وج پیوندی دانش�گاه علوم پزش�کی ارومیه 
گفت: هفت هزار نفر در اس�تان آذربایجان غربی در فهرس�ت دریافت و پیوند کلیه 

هستند که اگر عضو دریافت نکنند سلامت آنها در معرض خطر است.
دکت��ر بهمن محمدی روز یکش��نبه در گفت وگو با خبرن��گار ایرنا با تاکید بر لزوم فرهنگ 
س��ازی اهدا عضو در آذربایجان غربی افزود: از رس��انه ها و هنرمندان خواس��تار توجه ویژه به 
فرهنگ س��ازی اهدای عضو هس��تیم چرا که هر کدام می توانند س��فیری باش��ند که مساله 
اه��دای عضو را ب��ه هموطنان در جهت افزایش آگاهی و ایجاد نگ��رش مثبت در این ارتباط 
ترویج دهند. وی با اش��اره به لیس��ت انتظار پیوند اعضا در استان اظهار کرد: هم اکنون هفت 
هزار نفر در لیس��ت انتظار دریافت کلیه هس��تند تا با پیوند این عضو از بدن به زندگی عادی 

خویش برگردند.
محم��دی در خص��وص لیس��ت انتظار اعضا کب��د و قلب نیز یادآور ش��د: ب��ه دلیل اینکه 
بیمارس��تان ها و مراکز تخصصی پیوند این عضو از بدن در ش��یراز، ته��ران و تبریز قرار دارد 
بنابراین آمار دقیقی در اس��تان موجود نیس��ت ولی در کش��ور ۲۵ هزار نفر در لیست انتظار 

دریافت پیوند این اعضا هستند.
  وی در خصوص آمار متوفیان بر اثر مرگ مغزی در س��ال ۱۴۰۱ گفت: س��ال گذشته ۱۸ 
مورد مرگ مغزی به اهدای عضو رضایت دادند که پس از بررسی و پیگیری آزمایش های لازم 

صرفا ۱۵ مورد به مرحله اهدا رسیدند.
به گفته وی، از این موارد؛ ۲۳ کلیه، ۱۵ کبد، یک قلب و یک لوزالمعده برداشت شد و در 

۲ ماه اخیر نیز از سه نفر راضی به اهدای عضو تنها ۲ مورد به مرحله اهدا رسید.
مدیر واحد فراهم آوری اعضا و نسوج پیوندی دانشگاه علوم پزشکی ارومیه با اشاره به نجات 
جان ۴۱ بیمار از طریق اهدا عضو در اس��تان ادامه داد: ۲ مورد اهدای کلیه نیز از آذربایجان 

شرقی داشتیم و از این طریق دعای عاقبت بخیری برای اهدا کنندگان داریم.
محمدی با اش��اره به اینکه مرگ مغزی یک اتفاق و رویداد ناگوار است اما اهدای عضو یک 

انتخاب است، افزود: هر بیمار مرگ مغزی می تواند به هشت نفر زندگی دوباره ببخشد.
وی تاکی��د کرد: اعضای بدن همچون قلب، کب��د، ۲ ریه، ۲ کلیه، لوزالمعده و روده پس از 

مرگ مغزی در صورت سالم بودن قابل اهدا است.
محم��دی تعداد افرادی که در اس��تان موفق ب��ه دریافت کارت اهدای عضو ش��ده اند را ۲ 
ه��زار نفر اع��لام کرد و گفت:  با دریافت کارت اهدای عضو، این فرصت را به خود و خانواده ها 
می دهید که ببخش��ید البته تعداد کم آمار در این بخش بدلیل بروز مش��کلات در زمان های 
گذشته سایت ثبت نام و عدم فرهنگ سازی است. وی تنها مرجع رسمی ثبت آنلاین اهدای 

عضو را سایت انجمن اهدای عضو ایرانیان عنوان کرد.

خبر
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